
Voortgang transactieproces Eneco - bekendmaking winnende bieding (IB 19 131)

Na afronding van het transactieproces Eneco, (verwachting medio 2020) houdt Rijswijk netto een 
bedrag van circa € 70 mln over.

 Heeft het collega al nagedacht over de besteding hiervan? Zijn er al (concrete) plannen? Zal 
de raad bij deze beslissing/keuzes ook betrokken worden? Zo ja, in welk stadium en hoe?

 De periodieke winsten zullen daarna ophouden, hoe gaat u deze winsten 
compenseren/aanvullen? 

 Gelet op het feit dat Rijswijk over zal gaan op een duurzame toekomst en zeker 
voorbereidingen moet treffen ten aanzien van de energietransitie. Hoe gaat u garanderen 
dat Rijswijk de stroom welke in handen is van Mitsubishi en Chubu daadwerkelijk afkomstig 
is van schone energiebronnen? zoals wind, zon ect..? ( en dus niet van kolencentrale bv..)
Of heeft het college hier geen zeggenschap over?
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